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Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Aanleiding 
 
In De Gelderlander van 31 mei 2023 stond een artikel ‘Personeel ziekenhuis parkeert bij het station’. 
Vermeld wordt dat de gemeente parkeerplaatsen beschikbaar stelt voor personeel van Rijnstate in 
het P+R Transferium (de parkeergarage bij het station). In eerste instantie 168 plaatsen en later 276 
plaatsen. 
Om even in herinnering te halen wat hieromtrent is besproken en/of vastgelegd, heb ik een aantal 
stukken nog eens doorgelezen. Zoals (ontwerp)bestemmingsplan, tussenrapportages, het 
einddocument, de koop- en realisatie overeenkomst. Daaruit blijkt dat wat in het artikel in de krant 
vermeld staat ook zo eerder met de raad is gecommuniceerd. 
 
De stukken nog eens doorgelezen te hebben, komen er toch nog vragen naar boven. 
 
Vragen 
 

1. Zoals aangegeven kloppen de vermelde aantallen. Maar het is niet terug te vinden of de raad 
geïnformeerd is waar de plaatsen beschikbaar worden gesteld. 
Kan het college aangeven of met Rijnstate is afgesproken welke verdiepingen of delen van 
verdiepingen beschikbaar worden gesteld?  
 
Ik kan mij voorstellen dat het voor treinreizigers en bezoekers aan Elst het meest voor de 
hand liggend is dat die gebruik kunnen blijven maken van de eerste 2 verdiepingen, zoals nu 
al min of meer automatisch gebeurt. 
Is het college dit ook van mening? En is of wordt dit ook zo met Rijnstate gecommuniceerd? 
 
Worden de plaatsen voor Rijnstate gemarkeerd? 

 
2. In een bijlage bij de koopovereenkomst zijn uitvoeringsafspraken vastgelegd Een daarvan is 

dat het gebruik periodiek wordt gemonitord. In het krantenartikel staat dat dit jaarlijks 
gebeurt. Het monitoren dient mede om op tijd oplossingen te bedenken wanneer het 
gebruik (zowel door treinreizigers als personeel van Rijnstate) van de parkeergarage 
substantieel meer gaat toenemen dan nu wordt verwacht. 
Wat wordt precies bedoeld met ‘periodiek monitoren’? Is dit ‘jaarlijks’ zoals in het 
krantenartikel staat? 
 
Om op tijd actie te kunnen ondernemen is GBO van mening dat dit monitoren op een zo 
eenvoudig mogelijke  manier een paar keer per jaar dient te gebeuren. 
Is het college het hier mee eens? En zo ja, hoe vaak per jaar? 
 
Ik verzoek het college hier zo spoedig mogelijk antwoord op te geven. 
 



Hans van der Heijden GBO 


